



亚洲龙舟联合会

ASIAN DRAGON BOAT FEDERATION

中国北京体育馆路九号 邮政编码:100763
No.9 TIYUGUAN ROAD, BEIJING
P.R.CHINA 100763

电话(TEL): 86-10-67128832
传真(FAX): 86-10-67133577
Email: adbfdragon@126.com

亚洲龙舟联合会执委会临时及扩大会议

会议纪要

(第 23 次)

一、时间、地点:

2018 年 11 月 16 日 19:00-22:20, 中国广东佛山康年花园酒店。

二、出席人员:

名誉副主席: 拉莫斯 (菲律宾)

副主席: 陈明雄 (中华台北)、谭陶 (缅甸)、钟汉权 (中国澳门)

秘书长: 余汉桥 (中国)

执委: 菖蒲诚 (日本)、邓德星 (中国澳门)、钟志乐 (中国香港)、
张兆鸿 (中华台北)

秘书处: 李汉杰 (中国)、杨希 (中国)

请假: 范广升 (中国)、艾迪·苏约诺 (印尼)、杨树刚 (中国)、
Mohammadreza Dorkhah (伊朗)、郭孟兴 (马来西亚)

列席: Dick Lim (马来西亚)、Kim Eonsik (韩国)、Choi Gabin (韩国)、
Choi Pui Chau (新加坡)、Regi. K. S (印度)、Taher Ahmed (印度)、
Anup Kumar Choudhury (印度)、Cindy Tsui (中国香港)

主持人: 余汉桥 (兼)

记录: 李汉杰 (兼)

三、议题:

一、秘书长代表主席致辞

余汉桥秘书长代表范广升主席致欢迎词

二、点名

应到 14 人，实到 9 人，请假 5 人，列席 7 人。

三、听取并研究 2020 年在中国香港举行的第 14 届亚洲龙舟锦标赛相关工作

1、关于时间的讨论

经过投票，将拟定于 2020 年 11 月举行。（同意 11 月举行的 8 个国家和地区：中国香港、日本、菲律宾、缅甸、印度、中华台北、中国澳门、新加坡）

2、关于项目的讨论

标准龙舟项目为：公开组、女子组、混合组 200 米直道竞速、500 米直道竞速、2000 米绕标赛；小龙舟项目为：公开组、女子组、混合组 100 米直道竞速、200 米直道竞速、500 米直道竞速。

3、关于青少年组别的讨论

经过讨论与投票，决定取消香港组委会在亚锦赛中增加 U24 组别的申请。

四、研究 2019 年在泰国芭提雅举行的第 14 届国际龙舟锦标赛工作

明年的世锦赛将于 2019 年 8 月 20 日至 25 日举行，亚洲是龙舟运动最重要的洲际，我们应该要支持国龙联的工作，团结一致，同舟共济。

五、研究 2020 年中国举行的亚洲沙滩运动会龙舟项目事宜

亚洲沙滩运动会也是非常重要的赛事活动，初定在 2020 年 9 月左右举行。亚洲龙舟联合会作为亚奥理事会的会员，希望各协会可以提前准备，

与各国和地区的奥委会提前接触，争取更多的国家和地区龙舟组织参与到亚洲沙滩运动会的龙舟比赛。

（一）拟确定竞赛项目

亚沙会的设项和亚运会保持一致。

（二）关于各会员组织参与问题

认清亚洲组织的分工，请各位国家和地区的龙舟协会争取最大的权益。

六、研究 2022 年中国举行的亚运会龙舟项目事宜

经亚奥理事会批准，亚运会的项目已经确定，亚龙联作为龙舟项目的组织，龙舟项目将在温州举办，目前图纸已经完成，投资过亿人民币，全长 1200 米，满足 1000 米的距离。满足水质要求，水深 3.5-4 米，6 航道，航道宽度 100-120 米，已于 2018 年 11 月 1 日开工。未来将作为 IDBF 标准的国际场地。

（一）拟确定竞赛项目

上报亚奥组委会 18 个单项，与本届亚锦赛的设项一致。但是按照惯例有可能会被删减，人员也会有所控制。请各国家和地区提前做好相关准备，争取龙舟协会的利益最大化。

（二）关于各会员组织参与问题

各个国家和地区内部问题国际化，亚洲龙舟联合会将根据自身情况支持各会员的工作。

七、研究第 7 届亚洲龙舟联合会各委员会主任及副主任人选

根据亚龙联章程，亚龙联下属 5 个委员会（技术委员会、竞赛委员会、器材委员会、宣传发展委员会、青少年委员会）的主任，从执委及以上级

别中产生。其他委员会副主任、成员等人员将由各会员进行推荐，截止时间为2019年2月1日之前提供相关名单，秘书处将尽下发文件并汇总提名名单。

八、亚龙联章程和规则修订事宜

现无人提出对亚龙联章程的修改。

为达到亚洲、国际的一体化，亚龙联将与国际龙舟联合会接轨，在未来的重大赛事活动中参照执行国际龙舟联合会的竞赛规则。

九、审定新会员入会申请

截止会议结束，未收到新的国家和地区会员申请。亚洲地区有巴林、巴基斯坦、柬埔寨申请加入国际龙舟联合会会员的情况，亚洲龙舟联合会根据国际龙舟联合会章程中关于申请入会的要求跟进相关工作。

十、其他会员组织提交的提案

1、会费的问题。

亚龙联秘书处将尽快发通知，催缴会员费。会中，各会员单位提出，亚洲龙舟联合会组织的注册及账户等问题。

2、假邮件的问题。

目前，网络中出现冒名亚龙联秘书处进行报名收费的假邮件，亚龙联秘书处提醒各会员组织谨防注意。亚洲龙舟联合会官方邮箱：adbfdragon@126.com，联系人为：李汉杰。其余一律为冒名邮箱。



亚洲龙舟联合会

ASIAN DRAGON BOAT FEDERATION

中国北京体育馆路九号 邮政编码:100763
No.9 TIYUGUAN ROAD, BEIJING
P.R.CHINA 100763

电话(TEL): 86-10-67128832
传真(FAX): 86-10-67133577
Email: adbfdragon@126.com

Temporary and Enlarged Meeting of Asian Dragon Boat Federation

Executive Committee

Minutes (23rd)

1) Time and location:

19:00 to 22:00pm on November 16, 2018, Foshan KangNian Garden Hotel, Guangdong Province, China

2) Attending personnel:

Honorary vice president: Benjamin Ramos Jr (the Philippines)

Vice president: Aki Chen(Chinese Taipei), Than Toe (Myanmar),
Chung Hon Kun (Macau,China)

Secretary-general: Yu Han Qiao (China)

Executive members: Makoto Shobu (Japan), Peter Tang
(Macau,China), Chung Chi Lok (Hong Kong,China), Chang Chao Hung
(Chinese Taipei)

Secretariats: Li Han Jie (China), Yang Xi (China)

Absence: Fan Guang Sheng (China), Edy Suyono (Indonesia), Yang
Shu Gang (China), Mohammadreza Dorkhah (Iran), Guo Meng Xing

(Malaysia)

Nonvoting delegates: Dick Lim(Malaysia),Kim Eonsik (South Korea),
Choi Gabin (South Korea), Gardon Choi (Singapore), Regi. K.S (India),
Taher Ahmed (India), Anup Kumar Choudhury (India), Cindy Tsui
(Hong Kong)

Moderator: Yu Han Qiao

Recorder: Li Han Jie

3) Issues:

3.1) **Welcome speech** delivered by Secretary general Yu Han Qiao on
behalf of President Fan Guang Sheng

3.2) **Sign up**

14 people suppose to arrive, but in fact only 9 people arrived, with the
other 5 asked for leave. All 7 nonvoting delegates arrived.

3.3) **Listen and Discussion the work related with the 14th Asian
Dragon Boat Championships held in Hong Kong, China in 2020**

1, discussion of time

After voting, the championships was planned to be held in November
2020. (agreed parties are 8 countries and regions: Hong Kong China,
Japan, the Philippines, Myanmar, India, Chinese Taipei, Macau China,
Singapore)

2, the discussion of the project

Standard boat events are: open group, women group, mixed group of 200-meter-straight racing, 500-meter-straight racing and 2000-meter-circuit racing; Small boat events are: open group, women group, mixed group 100-meter-straight racing, 200-meter-straight racing, 500-meter-straight racing.

3, discussion of the youth group

After discussion and vote, we decided to cancel the organizing committee of the Hong Kong's application of adding U24 group into the Asian Dragon Boat Championships.

- 4) Discussion the work related with the 14th IDBF World Dragon Boat Championships held in Pattaya Thailand in 2019

Next year's IDBF world dragon boat championships will be held on August 20 to 25, 2019. Asia is the most important continent for the development of dragon boat sport, we should support the work of IDBF, remain united and help each other.

- 5) Research on the dragon boat events of the Asian Beach Games in China in 2020

The Asian Beach Games is also very important which was initially to be held in September 2020 or so. As a member of the Asian Olympic Council, the ADBF hopes that all members of ADBF can prepare in

advance, contact with national and regional Olympic committees in advance, and strive for more national and regional dragon boat organizations to participate in the dragon boat of Asian Beach Games .

1. Determine the competition events

The events should be consistent with the Asian Games.

2. Works of all members

all members involved should recognize the Asian organization's division of labor, and yield as much as benefits to the Dragon Boat Association in terms of rights and interests.

- 6) Research on matters related with the Dragon Boat 19th Asian Games held in China in 2022

Approved by the Asian Olympic Committee, the events of the Asian Games have been confirmed. ADBF as an organizer for the dragon boat and the dragon boat events will be held in Wenzhou, the blueprint has been completed with more 100 million RMB investment. Total length is 1200-meter-long, meets the standard of 1000 meters. To meet the water quality requirements, the water depth is 3.5-4 meters, with 6 channels each as wide as 100-120 meters, and the construction started on November 1, 2018. It will be used as the international venue of IDBF standard in the future.

1, Determined the competition events

Report 18 matches to the Olympic Organizing Committee, in accordance with this Asian Games. But as a rule of thumb some may be cancelled, and the athletes number may be controlled. Please make relevant preparations in advance to maximize the interests for the Dragon Boat Association.

2, Questions about each member organizations participated

The internal problem of various countries and regions in Asia Dragon Boat Association will be internationalized. The work of all members will be supported by the ADBF according to its own ability.

7) Research on the candidates of each committee director and deputy director of the Seventh Session of Asian Dragon Boat Association

According to the articles of the ADBF Regulation, committee directors of the five subordinated committees (Competition committee, Technical committee, Promotion and Development committee, Equipment committee, Youth committee), would be selected from the executive committee members and above. Other deputy directors, members and personnel of the committee will be recommended by each member. The deadline is February 1, 2019. The secretariat will issue documents and summarize the nomination list.

8) Revisions of articles and rules in the ADBF

Now no one put forward to modify the articles of ADBF.

To achieve Asian and international integration, ADBF will work with the IDBF in a major event in the future activities, with reference to the implementation of the IDBF rules on the contest.

9) New members join application

By the end of the meeting, not new application received. Asia has Bahrain, Pakistan, Cambodia to apply for membership of the IDBF, the ADBF in accordance with the charter of the IDBF on the application for membership requirements to follow up the relevant work.

10) Other member organizations submitted proposals

1, membership dues.

ADBF Secretariat will inform members as soon as possible to pay the fee. In the meeting, the members put forward problems like registration and accounts.

2, the fake email problem.

At present, there are fake organizations collect fees through fake email in the name of ADBF Secretariat, so please keep alert.

Official email address of ADBF's Secretariat: **adbfdragon@126.com**

(except this one, all the others are faked)

Contact: Li Han Jie.

